

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 147/23-24  
校際 AI 藝術創作大賽 2023/24 《數碼詠古》頒獎禮

敬啟者：

貴子弟成功於校際 2024 年 AI 藝術創作大賽《數碼詠古》比賽中獲獎，現誠邀 貴子弟出席有關頒獎禮，詳情臚列如下：

日期：	四月十五日 (星期一)
時間：	下午 2:30 – 下午 4:00
集合及解散地點：	香港科學園高錕會議中心(金蛋)
費用：	全免

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次頒獎禮，並於四月十二日(星期五)將已填妥之回條逕交莫綺雯老師，如學生無法親自出席頒獎禮，獎項將不會補發及不設代領。對上述頒獎禮有任何疑問，請致電 2443 9899 與莫綺雯老師聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



  
(陳妙霞)

謹啟

二零二四年四月十日

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 147/23-24  
校際 AI 藝術創作大賽 2023/24 《數碼詠古》頒獎禮

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

學生聯絡電話：\_\_\_\_\_

家長聯絡電話：\_\_\_\_\_

二零二四年 月 日

簽妥之回條請交回莫綺雯老師

AI Art Creation Competition 2023/24 "Digital Ode to Ancient Times" Award Ceremony

10<sup>th</sup> April 2024

Dear Parents

We are pleased to inform you that your child has received an award from the captioned competition and she is invited to take part in the award ceremony of the 2024 inter-school AI art creation competition "Digital Ode to Ancient Times". Details of the ceremony are as follows:

Date	:	15 <sup>th</sup> April 2024 (Monday)
Time	:	2:30pm – 4:00pm
Gathering & dismissal venue	:	The Hong Kong Science Park (HKSTP) Golden Egg
Fee	:	Free of charge

Please encourage and support your child to participate in this award ceremony, and return the reply slip to Ms. Mok Yee Man on 12<sup>th</sup> April 2024 (Friday). If the student is unable to attend the award ceremony in person, the award will not be re-issued or cannot be collected by others. Please free feel to contact Ms. Mok Yee Man at 2443 9899 if you have any questions regarding the ceremony.

Yours sincerely



Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.